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- Hoe verhoudt deze nota zich tot evenemententerrein overschrijdende feesten zoals 

het bakfeest of kachel FM? Klopt het dat het ruimtelijk (planologisch) kader nu nog 

niet verandert? 

Klopt, deze evenementen zullen waarschijnlijk een omgevingsvergunning moeten 

aanvragen als de planologische borging ontbreekt.  

- De meldingsplichtige evenementen hebben een grens van 100 personen, is dit 

genoemde aantal per dag of op hetzelfde moment? En tellen ‘deelnemers’ aan een 

genoemd evenement ook mee? 

Dit aantal is per dag. Hierbij tellen we de deelnemers ook mee. We hebben ook de 

aangewezen meldingsplichtige evenementen. Deze evenementen hebben we speciaal 

aangewezen in onze beleidsregels. Hierbij mogen meer personen aanwezig zijn. Denk 

bijvoorbeeld aan wandeltochten, sporttoernooien etc.  

- Hoe wordt de doeltreffendheid van de verstrekte subsidies beoordeeld? Zit hier 

bijvoorbeeld een evaluatie aan vast? 

In de ASV staat dat in de gemeente Dalfsen subsidiebedragen onder de 15.000 euro 
niet verantwoord hoeven te worden. In de nieuwe subsidieregeling Evenementen kan 
men subsidie aanvragen tot maximaal 2.500 euro. Volgens de verordening hoeft dat 
bedrag dus niet verantwoordt te worden. 
 
Wel vragen we de aanvragers om na afloop een kort sfeerverslag met wat foto’s en 
eventuele krantenartikelen te sturen. (Nieuwe) evenementen die voor het eerst 
subsidie ontvangen, worden (waar mogelijk) bezocht door de cultuurcoach of de 
beleidsambtenaar cultuur. Zij bekijken ter plekke of het evenement en de doelgroep 
aansluiten bij de beschrijving die zij hebben gegeven in de aanvraag. Ook gaan ze dan 
even in gesprek met de organisatie over het verloop en het aantal bezoekers van het 
evenement.  

  



 

- Wordt er in de subsidieregeling nog extra aandacht besteed aan het toegankelijker 

maken van evenementen dmv subsidies? Denk aan de doelgroep die slecht ter been 

is of visueel beperkt(er) 

Ja, daar wordt aandacht aan besteed. In het aanvraagformulier moeten organisatoren 

de volgende vraag beantwoorden: Inclusie: Is het evenement goed toegankelijk voor 

mensen met een beperking? (zie aanvraagformulier) Deze vraag is onderdeel van de 

beoordelingscriteria.  We hopen met deze vraag organisatoren in elk geval bewust na 

te denken over dit onderwerp.  

- Voor de evenementen die onder de vergunningsplicht vallen, is daar een 

aanspreekpunt voor binnen de gemeente. Denk aan een evenementenconsulent (in 

de gedachte van de motie verenig 

Onze vergunningverleners zijn het aanspreekpunt voor organisatoren. Daarnaast 

organiseren we jaarlijks een bijeenkomst om persoonlijke vragen te beantwoorden. 

- Natuur pagina 13: Evenementen kunnen effect hebben op de natuur. In hoeverre 

kan dit een belemmering zijn zodat het lastig is om een vergunning aan te vragen?  

Voor evenementen die een omgevingsvergunning nodig hebben zullen in de aanvraag 

moeten aangeven wat zij doen om negatieve effecten op de natuur te voorkomen. 

Blijkt dat een evenement teveel negatieve effecten heeft op de natuur zal de 

organisatie bij de provincie een vergunning moeten aanvragen. Uit ervaring bij 

andere gemeenten blijkt dat dit voor de evenementen die plaatsvinden in kleine 

gemeente, zoals Dalfsen, eigenlijk nooit voorkomt. Evenementen kunnen met de 

omgevingsvergunning al aantonen dat zij bepaalde aanpassingen zullen toepassen 

om negatieve effecten op de natuur te voorkomen.  

 


